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Ja klopt. Het is besproken in OMT en mee ingestemd (indien noodzakelijk uiteraard).

https://lci.rivm.nl/richtlijnen/covid-19
Advies gebruik maskers

Vanwege de bestaande krapte van mondmaskers het nodig om het gebruik van mondneusmaskers aan de feitelijke
risico’s aan te passen. Op 19 maart is er een advies aan het OMT voor het gebruik van het type mondmaskers, het

verlengd gebruik en het hergebruik goedgekeurd. Deze zal op de NVMM-website worden gepubliceerd en staat

voorlopig als bijlage bij deze richtlijn. Zie ook het document Hergebruik FFP2-mondmaskers.

Het advies houdt in dat op basis van de huidige kennis ten aanzien van de transmissieroute van COVID-19 via druppels
en (in)direct contact, een chirurgisch mondneusmaker type IIR voldoende bescherming biedt voor

gezondheidsmedewerkers die patiénten moeten verzorgen met COVID-19 (WHO, Leidraad-NVMM).

Het gebruik moet aansluiten op de taken en functies van de verschillende medewerkers. Onder hoog risico vallen

handelingen waarbij het bekend is dat grote hoeveelheden aerosolen ontstaan, zoals bronchoscopie, cardiopulmonale

reanimatie, tracheale intubatie, niet-invasieve beademing, handmatige beademing, optiflow, tracheostomie,

handelingen aan het tracheostoma en uitzuigen. Hiervoor wordt een FFP2-masker geadviseerd en indien niet aanwezig
een FFP1.

Om zo lang mogelijk met de krapte om te gaan, moet ook rekening worden gehouden met “verlengd en langdurig”

gebruik van maskers en aanpassingen van de workflow om risico-momenten te combineren. Regels met betrekking tot

verlengd gebruik van een FFP-/chirurgisch masker:

¢ Het masker mag aan 1 stuk gedragen worden totdat de ademhalingsweerstand (moeilijker is om te ademen) te hoog wordt

(3-4 uur) of het masker heel nat.

* Maskers hoeven, i.t.t handschoenen, niet te worden gewisseld bij de zorg voor meerdere patiénten achter elkaar.

https: //www.rivm.nl/documenten/hergebruik-ffp2-mondmaskers
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In principe zijn wij als VWS toch akkoord om mondkapjes te steriliseren (en dus te hergebruiken)? Zoals ik het lees heeft het

OMT daar toch ook al mee ingestemd?

Even ter check omdat er een externe partij, via IenW, naar vraagt. Ik heb aangegeven dat het voor de rest aan de

zorginstellingen is om gebruik te maken van sterilisatie. Daar vindt nu geen coordinatie op plaats vanuit VWS. Lijkt mij ook

ondoenlijk, omdat de kwaliteitschecks (aantal x hergebruikt etc) bij zorginstellingen blijft liggen.

Groeten,


